
 
Jegyzőkönyv 

 
 
Készült Nagykanizsa Megyei Jogú Város Közgyűlése 1998. November 5-én 
(csütörtökön) 14.00 órakor tartott soron kívüli üléséről. 
 
Az ülés helye: Hevesi Sándor Művelődési Központ Kamaraterme 
   (Nagykanizsa, Széchenyi tér 5-7.) 
 

Jelen vannak: Antalics Dezső, Balogh László, Dr. Baranyi Enikő, Bicsák Miklós,  
Birkner Zoltán, Böröcz Zoltán, Budai István, Cserti Tibor, Dr. 
Fodor Csaba, Dr. Gőgös Péter, Gyalókai Zoltán, Györek László, 
Dr. Horváth György, Dr. Kalmár Béla, Kelemen Z. Pál, Kiss 
László, Marton István, Mayer Ferenc, Röst János, Tarnóczky 
Attila, Tóth László, Tóth Zsuzsanna, Törőcsik Pál, Tüttő István, 
Zsoldos Ferenc képviselők.  

 
Tanácskozási joggal megjelent: Dr. Lukácsa Erzsébet aljegyző, Beznicza Miklós, 
Imre Béla, Dr. Nemesvári Márta, Partiné Dr. Szmodics Györgyi, Dr. Pintérné 
Grundmann Frida, Szabó Lászlóné osztályvezetők, Karmazin József városi 
főépítész, Bodzai Tiborné személyzeti vezető, Kápolnás Zoltán irodavezető.     
 
Megjelentek: Lukács Ibolya a Kanizsa Dél-zalai Hetilap főszerkesztője, Szalabán 
Attila a Zalai Hírlap nagykanizsai szerkesztőségének vezetője.  
 
 
Tüttő István: Tisztelettel köszöntöm a soron kívüli ülésen megjelent 
képviselőtársaimat, az apparátus megjelent képviselőit, kedves vendégeinket. 
Megállapítom, hogy a képviselőknek több mint a fele jelen van, ezért az ülés 
határozatképes, azt megnyitom. 
 
Ferincz Jenő: Polgármester úr szeretnék szólni és addig nem hagyom el a termet, 
amíg el nem mondhatom. 
 
Tüttő István: Semmiképpen nem adok szót. 
 
Ferincz Jenő: A hozzászólásom a testület munkáját érinti, ezért ajánlom, hogy 
meghallgassák. Nincs joga dönteni ennek a testületnek.  
 
Tüttő István: A választással kapcsolatos kifogásait az illetékes szervek már 
elbírálták és elutasították. Kérem, hagyja el a termet.  
 
Ferincz Jenő: Nem megyek el és mindenképpen szót kérek. 
 
Tüttő István: Szünetet rendelek el. 
  
 
( S z ü n e t ) 
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Tüttő István: Megkérem Ferincz Jenőt, hogy menjen ki a teremből, ellenkező 
esetben kivezettetem.  
 
Ferincz Jenő: A testület minden döntését megtámadom, mert jogszerűtlenül 
működik.  
 
 
(A rendőrség kivezeti a teremből Ferincz Jenőt.) 
 
 
Tüttő István: Szeretném bejelenteni, hogy a kitüntető cím és díjak adományozásával 
kapcsolatos határidőt meghosszabbította a Zala Megyei Közgyűlés, mely a 
december 11-i ülésén fogja tárgyalni az erről szóló előterjesztést. Tehát van idő a 
javaslatok megfogalmazására. Javaslom, hogy a következő soros ülésünkön 
tárgyaljuk meg az 5. napirendi pontot. Aki azzal ért egyet, hogy ma tárgyaljuk ezt a 
napirendi pontot, kérem szavazzon.  
 
 
A közgyűlés 6 szavazattal, 18 ellenszavazattal, 1 tartózkodással a javaslatot nem 
fogadja el. 
 
 
Dr. Kalmár Béla: Az 1956-os forradalom leverésének tegnap volt a 42. évfordulója. 
Ennek az eseménynek nagyon sok ember esett áldozatul és még több embernek 
kellett elszenvednie a megtorlás és a kiközösítést. November 4-e azóta a nemzeti 
gyász napja. Kérem, hogy az áldozatok emléke előtt  egy perces néma felállással 
tisztelegjünk.  
 
 
( A teremben lévők felállnak.)   
 
 
Tüttő István: Javaslom, hogy a Városi Könyvtárral kapcsolatos napirendi pontot 
elsőként tárgyaljuk. Aki ezzel egyetért, kérem szavazzon. 
 
 
A közgyűlés 24 szavazattal, 1 tartózkodással a javaslatot elfogadja.  
 
 
Tüttő István: Aki egyetért a meghívóban lévő napirendi pontok felvételével, kérem 
szavazzon.  
 
 
A közgyűlés 25 szavazattal (egyhangúlag) a javaslatot elfogadja és az előzőekben 
elfogadott szavazati aránnyal a következő napirendi pontokat tárgyalja: 
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Napirendi pontok: 
 
1.) Javaslat a Városi Könyvtár intézményvezetői pályázatával kapcsolatos 

szakmai-szakértői bizottság megalakítására (írásban) 
Előadó: Tüttő István polgármester  

 
2.) Javaslat – a Kanizsa Dél-zalai Hetilap kiadására létrehozott – Kanizsa Újság 

Kft. Ügyvezető-főszerkesztői munkakörének betöltésére (írásban) 
Előadó: Tüttő István polgármester 

 
3.) Javaslat a Batthyány Lajos Gimnázium és Egészségügyi Szakközépiskola 

(Nagykanizsa, Rozgonyi u. 23.) “A” épület toldaléképületének életveszélyes 
fafödém cseréjére (írásban) 
Előadó: Tüttő István polgármester 

 
4.) Javaslat Nagykanizsa, Dózsa Gy. U. – Hevesi u. mellett építendő kerékpárút 

építésére (írásban) 
Előadó: Tüttő István polgármester  

 
5.) Javaslat Tüttő István polgármester jutalmazására (írásban) 

Előadó: Törőcsik Pál alpolgármester 
 

 
 
1.) Javaslat a Városi Könyvtár intézményvezetői pályázatával kapcsolatos 

szakmai-szakértői bizottság megalakítására (írásban) 
Előadó: Tüttő István polgármester  
 
 

Tüttő István: Aki a határozati javaslattal egyetért, kérem szavazzon. 
 
 
 A közgyűlés 24 szavazattal, 1 tartózkodással a javaslatot elfogadja és a következő 
határozatot hozza:  
 

293/1998. számú határozat 
 
Nagykanizsa Megyei Jogú Város Közgyűlése a Városi Könyvtár 
igazgatói állására beérkező pályázatok szakmai-szakértői 
véleményezésére a következő összetételű bizottságot kéri fel: 
 

 A nagykanizsai Városi Könyvtár közalkalmazotti tanácsának 
képviselője 

 A nagykanizsai Városi Könyvtár reprezentatív 
szakszerve-zetének képviselője 

 A Magyar Könyvtárak Egyesületének (MKE, Bp.) képviselője 

 A zalaegerszegi Deák Ferenc Megyei Könyvtár képviselője 

 A Magyar Könyvtári és Információs Kamara Képviselője 
 

Határidő: 1998. November 15. 
Felelős  : Tüttő István polgármester  



 4 

 
 

2.) Javaslat – a Kanizsa Dél-zalai Hetilap kiadására létrehozott – Kanizsa 
Újság Kft. Ügyvezető-főszerkesztői munkakörének betöltésére (írásban) 
Előadó: Tüttő István polgármester 
 

 
Tüttő István: Javaslom, az 1/b pont elhagyását és az 1. pontnál lévő szöveg a 
következőképpen módosuljon: a további működtetésre és feladatokra. A 2. pontnál 
pedig javaslom, hogy Lukács Ibolya megbízatását az 1. pontban meghatározott 
feladatok elvégzése után és az azok alapján meghozott döntésig meghosszabbítja, 
legkésőbb 1999. március 31-ig. 
 
Kelemen Z. Pál: Javaslom, hogy a Gazdasági és Városüzemeltetési Bizottság, az 
Oktatási, Kulturális és Sportbizottság és az Ügyrendi-, Jogi és Közrendi Bizottság 
legyen felkérve a téma megtárgyalására.  
 
Tüttő István: Aki egyetért az 1/b pont törlésével, kérem szavazzon.  
 
 
A közgyűlés 24 szavazattal, 1 tartózkodással a javaslatot elfogadja.  
  
  
Tüttő István: Aki egyetért az 1/a pont módosításával, kérem szavazzon. 
 
 
A közgyűlés 25 szavazattal (egyhangúlag) a javaslatot elfogadja.  
 
 
Tüttő István: Aki egyetért azzal, hogy a témát a  Kelemen képviselő által felsorolt 
bizottságok tárgyalják meg, kérem szavazzon. 
 
 
A közgyűlés 25 szavazattal (egyhangúlag) a javaslatot elfogadja.  
 
 
Tüttő István: Aki egyetért a 2. ponttal, figyelemmel a módosításokra, kérem 
szavazzon.  
 
 
A közgyűlés 25 szavazattal (egyhangúlag) a javaslatot elfogadja.  
 
 
Tüttő István: Aki a módosításokra figyelemmel a határozati javaslatot elfogadja, 
kérem szavazzon.  
 
 
A közgyűlés 25 szavazattal (egyhangúlag) a javaslatot elfogadja és a következő 
határozatot hozza: 
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294/1998 számú határozat 
 
Nagykanizsa Megyei Jogú Város Közgyűlése 
 
1.) át kívánja tekinteni az önkormányzat tulajdonában lévő 

médiák helyzetét. Ennek érdekében megbízza illetékes 
bizottságait, hogy készítsenek állapotfelmérést és ez 
alapján tegyenek javaslatot az esetleges változtatásokra, 
valamint a további működtetésre és feladatokra.  

 
Határidő: 1999. január 31. 
Felelős  : Törőcsik Pál alpolgármester 
   Tarnóczky Attila alpolgármester 

Tóth László bizottsági elnök 
   Dr. Fodor Csaba bizottsági elnök 
   Balogh László bizottsági elnök 

 
2.) Lukács Ibolya ügyvezető-főszerkesztő megbízatását az 1. 

pontban meghatározott feladatok elvégzése után és az 
azok alapján meghozott döntésig meghosszabbítja, 
legkésőbb 1999. március 31-ig. 

  
 Határidő: 1999. március 31. 
 Felelős  : Tüttő István polgármester 

 
 
 
3.) Javaslat a Batthyány Lajos Gimnázium és Egészségügyi 

Szakközépiskola (Nagykanizsa, Rozgonyi u. 23.) “A” épület 
toldaléképületének életveszélyes fafödém cseréjére (írásban) 
Előadó: Tüttő István polgármester 

 
 
Tüttő István: A városban két iskola nyújtott be pályázatot épületük felújításával 
kapcsolatosan, de mindkettőt elutasították. A Batthyány Iskola esetében 
mindenképpen el kell végezni a munkát, de a Thury Iskola igazgatója jelezte, hogy 
lemondana iskolájának idei felújításáról, így a pénz rendelkezésre is állna. 
 
Cserti Tibor: Egyetértek a programmal, de az előterjesztést nem tartom 
szerencsésnek. Nem vagyok meggyőződve arról, hogy az intézmény ma is üres és 
kihasználatlan. Szeretném látni azt a programot is, amelyre a felújítási program utal.  
Felhívnám a figyelmet arra, hogy jó gazda módjára kell sáfárkodnunk és a program 
költségvetésének jóváhagyása mellett az éves ütemezést nem kellene mereven 
kezelni. 
 
Mayer Ferenc: Egyetértek Cserti képviselővel, mert valóban látnunk kell a program 
végét. Ez a döntés valóban egy program első fázisát képviseli, illetve az épület 
állagának megóvását, ami egyébként 15 éves kérés. A felújításra azért is szükség 
van, mert a tanulócsoportokat nem tudjuk majd elhelyezni, ha a jövőben hasonló 
ütemben történnek a beiskolázások. Javaslom, hogy az első ütemnek a programját 
fogadják el és a program második üteme az 1999-es költségvetésben szerepeljen.  
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Tüttő István: Most csak a fafödém cseréje a témánk, amit a képviselő urak 
felvetettek, a későbbi témáink egyike lesz majd.  
 
Dr. Kalmár Béla: Valóban benyújthatjuk ismételten a pályázatot? A Zala Megyei 
Területfejlesztési Tanácsnak vannak-e kanizsai képviselői?  
 
Tüttő István: Én is tagja vagyok a Tanácsnak és képviseltetve van a város környéke 
is. Pályázni már csak jövőre lehet, de információim szerint jövőre tervezik e két 
intézmény támogatását. Ez azonban csak ígéret.  
Aki a határozati javaslat 1/a pontjával egyetért, kérem szavazzon. 
 
 
A közgyűlés 25 szavazattal (egyhangúlag) a javaslatot elfogadja.  
 
 
Tüttő István: Aki a határozati javaslat 1/b pontjával egyetért, kérem szavazzon. 
 
 
A közgyűlés 25 szavazattal (egyhangúlag) a javaslatot elfogadja.  
 
 
Tüttő István: Aki a határozati javaslat 1/c pontjával egyetért, kérem szavazzon. 
 
 
A közgyűlés 25 szavazattal (egyhangúlag) a javaslatot elfogadja és az előzőekben 
elfogadott szavazati aránnyal a következő határozatot hozza: 
 
 

295/1998. számú határozat 
 
Nagykanizsa Megyei Jogú Város Közgyűlése 
 
1.a) egyetért a 18.800 eFt összköltséggel megvalósuló 

Batthyány Gimnázium “A” épület toldalékszárnyának 
födém- és tetőszerkezet cseréjének rekonstrukciós 
beruházásával, s jóváhagyja a beruházási programot.  

 
1.b) a beruházáshoz szükséges fedezetet az e célra tervezett 

7.000 eFt saját előirányzatból, illetve az 1998. évre 
tervezett, de elmaradó Thury SZKI tetőfelújítás 3.400 eFt 
és a Dózsa Gy. – Hevesi kerékpárút 3.400 eFt 
előirányzatának átcsoportosításával a költségvetés 
rendeletében biztosítja. 

 
1.c) a 13/1998.(VI.29.) sz. rendeletével módosított 

3/1998.(II.17.) sz. rendelete 12/a sz. mellékletében 
biztosított felújítási előirányzat kiegészítéseként az 
intézmény 3000 eFt-ot a saját többletbevétele terhére a 
felújításhoz biztosít. 
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1999. évi költségvetési rendeletében a felújítás 
befejezéséhez szükséges 2.000 eFt anyagai forrást 
jóváhagyja, mely intézményi forrásból kerül biztosításra.  
1998-ban a 3.000 eFt, valamint 1999-ben 2.000 eFt 
intézményi támogatás biztosítását és felhasználását a 
Polgármesteri Hivatal és  az intézmény megállapodásban 
rögzítik.  
 
Határidő: 1999. május 15. 
Felelős  : Tüttő István polgármester 
 

 
4.) Javaslat Nagykanizsa, Dózsa Gy. u. – Hevesi u. mellett építendő 

kerékpárút építésére (írásban) 
Előadó: Tüttő István polgármester  

 
   
Dr. Horváth György: Azért támogatom a javaslatot, mert úgy érzem, hogy a Garay 
utcai kerékpárút építése nagyon jól sikerült és ezt a munkát mindenképpen folytatni 
kell.  
 
Tóth László: Támogatom az előterjesztést, mert azon a szakaszon gyalogjárda 
sincs.  
 
Bicsák Miklós: Az állampolgárok köszönetét szeretném kifejezni a Garay utcai 
kerékpárút megépítéséért.  
 
Dr. Baranyi Enikő: A város mely részein terveznek újabb kerékpárutakat? 
Kiskanizsa és a Vásárcsarnok között lesz-e ilyen út? 
 
Tüttő István: Koncepció még nem készült, de szükség lenne rá.  
 
Imre Béla:  Elképzeléseink vannak, de kidolgozott terveink, amelyekkel pályázni is 
lehetne nincsenek.  
Kiskanizsára nem tervezünk kerékpárutat, hiszen a Vágóhídi útról a csarnok 
megközelíthető.  
 
Tarnóczky Attila: Én is találkoztam azzal a lakossági igénnyel, amit megoldana ez 
az előterjesztés. Olyan költségvetést kellene készíteni, amely lehetővé tenné a 
környezet rendbetételét is.  
 
Birkner Zoltán: Javaslom, hogy az 1999. évi költségvetésben szerepeljen az a 
koncepció mely a lehetséges kerékpárutak helyét tartalmazná.  
 
Tüttő István: Erre majd a költségvetés tárgyalásánál vissza kell térni, de konkrét 
programot szakemberekkel kell készíttetni. Szeretném felhívni a figyelmet arra, hogy 
nagy forgalmat bonyolít le az észak-keleti városrész és a keleti városrész közötti út, 
mely a Penny Markethez vezet.   
Aki a határozati javaslattal egyetért, kérem szavazzon. 
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A közgyűlés 24 szavazattal (egyhangúlag) a javaslatot elfogadja és a következő 
határozatot hozza:  
 

296/1998. számú határozat 
 
Nagykanizsa Megyei Jogú Város Közgyűlése egyetért a 
Nagykanizsa, Dózsa Gy. U. – Hevesi u. mellett építendő 
kerékpárút 65 % támogatással megvalósuló önkormányzati 
beruházással. A Közgyűlés saját forrásként 2975 eFt-ot a 
Beruházási program szerinti ütemezésben 1999. évi 
költségvetési rendeletében biztosítja.  
 
Határidő: pályázat benyújtására: 1998. november 15. 
  A beruházás megvalósítására: 1999. május 30. 
Felelős : Tüttő István polgármester 
 

 
5.) Javaslat Tüttő István polgármester jutalmazására (írásban) 

Előadó: Törőcsik Pál alpolgármester 
 

 
Törőcsik Pál: Felolvassa az előterjesztést. (Az előterjesztés a jegyzőkönyvhöz 
mellékelve.) 
 
Tüttő István: Aki a határozati javaslattal egyetért, kérem szavazzon. 
 
 
A közgyűlés 15 szavazattal, 6 tartózkodással a javaslatot elfogadja és a következő 
határozatot hozza: 
 

297/1998. számú határozat 
 
Nagykanizsa Megyei Jogú Város Közgyűlése Tüttő István 
polgármestert az 1995-98 évben végzett munkája 
elismeréseként hat havi illetményének megfelelő jutalomban 
részesíti. 
 
Határidő: 1998. november 15. 
Felelős  : Dr. Takács Anikó jegyző 
 

 
Tüttő István polgármester más tárgy vagy hozzászólás nem lévén az ülést 
15.20 órakor bezárta. (Az ülésről hangfelvétel készült.) 
 
 

Kmf. 
 
Dr. Lukácsa Erzsébet         Tüttő István 
 aljegyző             polgármester 
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Jegyzőkönyv 
 
 
Készült Nagykanizsa Megyei Jogú Város Közgyűlése 1998. November 5-én 
(csütörtökön) 15.30 órakor tartott soron kívüli üléséről. 
 
Az ülés helye: Hevesi Sándor Művelődési Központ Kamaraterme 
   (Nagykanizsa, Széchenyi tér 5-7.) 
 

Jelen vannak: Antalics Dezső, Balogh László, Dr. Baranyi Enikő, Bicsák Miklós,  
Birkner Zoltán, Böröcz Zoltán, Budai István, Cserti Tibor, Dr. 
Fodor Csaba, Dr. Gőgös Péter, Gyalókai Zoltán, Györek László, 
Dr. Horváth György, Dr. Kalmár Béla, Kelemen Z. Pál, Kiss 
László, Marton István, Mayer Ferenc, Röst János, Tarnóczky 
Attila, Tóth László, Tóth Zsuzsanna, Törőcsik Pál, Tüttő István, 
Zsoldos Ferenc képviselők.  

 
Tanácskozási joggal megjelent: Dr. Lukácsa Erzsébet aljegyző, Beznicza Miklós, 
Imre Béla, Dr. Nemesvári Márta, Partiné Dr. Szmodics Györgyi, Dr. Pintérné 
Grundmann Frida, Szabó Lászlóné osztályvezetők, Karmazin József városi 
főépítész, Bodzai Tiborné személyzeti vezető, Kápolnás Zoltán irodavezető.     
 

Megjelentek: Lukács Ibolya a Kanizsa Dél-zalai Hetilap főszerkesztője, Szalabán 
Attila a Zalai Hírlap nagykanizsai szerkesztőségének vezetője.  
 
 
Tüttő István: Tisztelettel köszöntöm a soron kívüli ülésen megjelent 
képviselőtársaimat, az apparátus megjelent képviselőit, kedves vendégeinket. 
Megállapítom, hogy a képviselőknek több mint a fele jelen van, ezért az ülés 
határozatképes, azt megnyitom. 
Nyolc képviselő kezdeményezte soron kívüli ülés összehívását a “Nagykanizsa 
Kultúrájáért” Alapítvány Alapító Okiratának módosításával kapcsolatos előterjesztés 
megtárgyalására.  A téma tárgyalása azért szükséges, mert az alpolgármester 
személyében változás történt és a kuratórium tagjai közül Ernszt Katalint is 
szeretnénk visszahívni tartós külföldi távolléte miatt.  
 
Birkner Zoltán: Szükséges-e ma a hiányzó tag megválasztása? 
 
Tüttő István: Nem kötelező. 
Aki egyetért a Nagykanizsa Kultúrájáért Alapítvány Alapító Okiratának módosításával 
kapcsolatos napirendi pont felvételével, kérem szavazzon. 
 
 
A közgyűlés 25 szavazattal (egyhangúlag) a javaslatot elfogadja és a következő 
napirendi pontot tárgyalja: 
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1.) Javaslat “Nagykanizsa Kultúrájáért” Alapítvány Alapító Okiratának 

módosítására (írásban) 
Előadó: Tüttő István polgármester 

 
 
 
Birkner Zoltán: Javaslom, hogy a határozati javaslat b. pontjáról ma ne döntsünk, 
halasszuk a november 24-i közgyűlésre. 
 
Dr. Fodor Csaba: Nem értek egyet a javaslattal, mert az alapító okirat nem mondja 
ki, hogy a mindenkori alpolgármester a kuratórium elnöke, így Krémer Józsefnek van 
aláírási jogosultsága. Javaslom, hogy a témát vegyük le a napirendről és csak 
együttesen foglalkozzunk ezzel a kérdéssel.  
 
Dr. Baranyi Enikő: Nem értek egyet az elhangzott véleményekkel. Javaslom, hogy 
az előterjesztések pontosabbak legyenek. Szeretném megkérdezni, hogy az elnöki 
tisztség névre szólt, vagy a mindenkori alpolgármester a kuratórium elnöke? 
 
Dr. Kalmár Béla: Kérem, hogy időben egyeztetve legyenek az előterjesztések.  
 
Tarnóczky Attila: Megítélésem szerint Fodor képviselőnek igaza van az alapító 
okirat tekintetében. Támogatom azt a javaslatot, hogy a témát a következő ülésünkig 
napoljuk el.  
 
Tüttő István: Krémer József aláírási joga továbbra is fennáll, de javaslom, hogy az 
előterjesztés a következő ülésünkre hozzuk vissza. Aki egyetért ezzel a javaslattal, 
kérem szavazzon.  
 
Dr. Lukácsa Erzsébet: Nem értek egyet Fodor képviselő javaslatával. A közgyűlés 
által hozott határozatban szerepel, hogy a kuratórium elnökének a mindenkori 
alpolgármester, több alpolgármester esetében a kulturális feladatokat ellátó, jelen 
önkormányzati ciklusban Krémer József alpolgármestert megválasztja. A jelen ciklus 
azonban lezárult október 18-val, és új ciklus kezdődött. Önök az alakuló ülésen 
megválasztották az alpolgármestereket. Az alapító okiratot így kell módosítani, és azt 
be kell jelenteni a Zala Megyei Bíróságnál, különben nincs aláírási joga Krémer 
úrnak. 
 
Dr. Baranyi Enikő: A kuratórium elnökére vonatkozóan jogszerűen akkor járunk el, 
ha szavazunk, illetve a b.) pontra  vissza kell térnünk. 
 
Tarnóczky Attila: Létezik egy alapító okirat, amelyben határidő nélkül lett Krémer 
József kinevezve a kuratórium elnökének. Ezzel szemben van egy közgyűlési 
határozat, amely egyfajta ígéret arra, hogy váltás lesz. De azt nem úgy kell 
értelmezni, hogy október 18-án a kuratórium elnök nélkül marad. A határozat a 
testületet kötelezi arra, hogy időben, de nem fontos, hogy ma, intézkedjék. 
Meggyőződésem szerint Krémer Józsefnek jelen pillanatban van aláírási joga. 
 
Birkner Zoltán: A mai napon a közgyűlés alkalmas arra, hogy az elnököt 
megválassza. Javaslom, hogy Tarnóczki Attila nevével, illetve az előbb felhozott 
érvekkel újra beszéljünk a témáról és szavazzunk. 
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Dr. Fodor Csaba: Egyetértek Tarnóczky alpolgármester úrral. Valóban az alapító 
okirat határidő nélkül megjelölt valakit a kuratórium elnökének. Őt hatalmazta fel a 
bankszámla feletti rendelkezésre és az alapítvány képviseletére is. E tekintetben van 
elnöke az alapítványnak. Úgy gondolom, hogy ezt a napirendet ma nem kell 
tárgyalnunk, de minél előbb térjünk vissza rá.  
 
Tarnóczky Attila: Javaslom, hogy a témát vegyük le napirendről.  
 
Tüttő István: Krémer urat értesíteni fogjuk, hogy szíveskedjen a hivatalba fáradni és 
aláírással lássa el azon anyagot, amely az APEH számára küldendő.  
Aki egyetért azzal, hogy a témát vegyük le napirendről, és november 24-én 
megfelelő bizottsági tárgyalások után ismét hozzuk vissza, kérem szavazzon. 
 
 
A közgyűlés 21 szavazattal, 3 ellenszavazattal, 1 tartózkodással a javaslatot 
elfogadja és a következő határozatot hozza: 
 

 

298/1998. számú határozat 
 

Nagykanizsa Megyei Jogú Város Közgyűlése a “Nagykanizsa Kultúrájáért” 
Alapítvány Alapító Okiratának módosításával kapcsolatos előterjesztést a napirendről 
leveszi azzal, hogy az 1998. november 24-i közgyűlésen újra napirendre kell tűzni.  
 
Határidő: 1998. november 24. 
Felelős  : Tüttő István polgármester 
 
 
Tüttő István polgármester más tárgy vagy hozzászólás nem lévén az ülést 
15.50 órakor bezárta. (Az ülésről hangfelvétel készült.) 
 
 
 

Kmf. 
 
 
 
Dr. Lukácsa Erzsébet             Tüttő István 
 aljegyző             polgármester 
 


